
 
Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
10. 05.2022 kl. 18.00   
Sted: Lifaret 20 
 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder x   
Nann Lindstrøm Nestleder x   
Mette Arnheim Kasserer x   
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem x   
Mona Hørtun Varamedlem x  x 
Marianne Weydahl  Lederansvarlige x   
Arild Amundsen Lederansvarlig  x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  
Ida Westergaard Daglig leder x   

 
# Sak Ansvarlig 
 Saksliste 

1. Godkjenning av agenda – saker til eventuelt?  
2. Infomasjons-/diskusjonssaker fra daglig leder  

- Medlemstall og medlemsutvikling    
- Funksjonærmøte 
- Status integrasjon mot NIF  
- Markedskampanjer    

3. Økonomi status pr. mars 2022 
4. Status nye ledere / lederkurs. Status verter 
5. Treninger høsten 2022.  
6. Referat fra forrige styremøte  - oppfølgingssaker/ nye tiltak 
7. Inspirasjonsseminar høsten 2022. 
8. Eventuelt    

  

1 Godkjenning av agenda – saker til eventuelt  
2 Infomasjons-/diskusjonssaker fra daglig leder  

 
- Medlemstall og medlemsutvikling    

- Positiv utvikling t.o.m. mars, men nedgang i april. 145 har 
betalt medlemsavgift i år, men flere har gyldig aktivitetskort.  

 
- Funksjonærmøte 

- Marianne innkaller til ledermøte på Teams. 
 
- Funksjonærklær 

- Verter og ledere får tilbud om nytt antrekk. De som har flere 
timer skal få to.  

 
- Førsthjelpskurs 

- Undersøker om det er et krav, og evt. sjekke hvem som føler 
behov. 

 
- Status integrasjon mot NIF 

- går sin gang. 

 
 
 
 
 
 
 
Marianne 
 
 
Ida 
 
 
 
 
Kari 
 
 
 



- Markedskampanjer 
- Grasrotkampanje (Ida lage post på FB om at man kan 

donere grasrotandelen til oss) 
- E-post til medlemmer med info. om vervekampanjen. Kopp 

til både verver og nytt medlem, i tillegg til 2 mndr. gratis 
trening for den som verves. Utvide kampanjeperioden til 
1. september.  

- Vektstangutstyr – trenger flere 2,5 kg. Vi kjøper 6 stk. til, 
pluss 2 sett til for å erstatte det vi låner av Nann og 
Marianne pt. 

- Fitness player – ferdig innspilte treninger (konseptpass) 
kommer i Fitness player. Riks og Norge ser derfor på en 
løsning.  

 
 
 
Ida 
 
 
 
 
Marianne 
 
 
 
Ida 

3 Økonomi 
- Skaffe oversikt over hva som er søkt av stipens/støtte tidligere. 
- Knut setter i gang søkeprosesser når vi har fått oversikten. 

 
Mona 
Knut 

4 Status nye ledere / lederkurs 
- En ny leder starter utdanning nå og er ferdig til høsten. 
- Vi trenger fortsatt en ny vektstangleder. 
- Multi-trening - Limited edition, enten ta en av vekttimene eller en 

av jympatimene en begrenset periode.  
 
Status verter 
Tas på neste ledermøte når Marita er med. 

 
Marianne 
Marianne 
Marianne 
 
 
 
Marita 

5 Treninger høsten 2022 
- Vi har søkt om å beholde de timene vi har, i tillegg har vi søkt om 

2 nye timer på skolene (er fleksible på når og hvor). Har ikke fått 
tilbakemelding ennå. 

- Knut sjekker mulighetene på nytt sted 
- Aktivitetssenteret ser ut til å være ledig noen dager både før og 

etter timene vi allerede har der. Bør be om en time ekstra fra 
høsten. 

- Myrvold grendehus er for dyrt. Vi avventer IBM til vi vet om vi får 
flere timer på skolene. Gamle F&S salen er opptatt. 

 
 
 
 
Knut  
 
 
Nann 
 
 

6 Referat fra forrige styremøte  - oppfølgingssaker/ nye tiltak 
Ingen merknader. 

 

7 Inspirasjonsseminar høsten 2022 
Vi tilbyr alle funksjonærer å være med. 15. juni er frist til å melde inn 
antall.  
Sende mail til alle og be om foreløig påmelding og evt. hvem som 
kan en av dagene. 

 
 
 
 
Mona 

9 Eventuelt 
- Sommertimeplan – mandager kl. 19 og onsdager kl. 18. ute på 

parkeringsplassen. 
- Vekt og CoreFlex på Aktivietssenteret så lenge Marianne og 

Tove kan ha timer. 
 
Hva gjør vi for å få flere medlemmer? 
- E-post til de som ikke har fornyet aktivitetskortet. 
- E-postene til tidligere medlemmer – hvor fort slettes disse? 

Sjekke med Ida.  

 
Nann 
søker? 
 
 
 
 
 
 

 Neste møte 14. juni  
 

 

 


